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Grundejerforeningen Vestager, Ganløse 
 
Bestyrelsesmøde 
 
Tid: 22. september 2022 
Sted: Vestagervej nr. 27 
 

Deltagere: Bjørn Toftekær, formand 
Trine Meiborg Sloth, kasserer 
Torben Larsen, sekretær  
 

 

Dagsorden: 1. Ny revisor  
2. Fælles havedag 
3. Skidthul  
4. afslutning af fiberarbejde 
5. Snerydning 
6. Eventuelt 

 

 
 

Dagsorden Referat 

1. Ny revisor Vi har desværre måtte sige farvel til foreningens ene revisor - Henrik 
Espersen - efter hans alt for tidlige død, ære være hans minde. 
Henrik har siden 2004 været foreningens ene revisor – en stor tak for 
det. 
 
Der skal derfor findes en ny revisor blandt foreningens medlemmer.  
 
Derfor er det besluttet at sende en opfordring rundt til alle medlemmer 
via e-mail hvor man har mulighed for at melde sig til opgaven. 
 

2. Fælles havedag Den 9. oktober 2022 klokken 10:00 er der aftalt fælles havedag. 
 
Buske og vildtvoksende træer på fællesarealet er vokset store og kræver 
kraftig beskæring. Da der er mange opgaver der bør klares på havedagen 
er det muligt at beskæring på fællesarealet kræver hjælp udefra.  
 
Arbejdsopgaverne er som tidligere år: 

• Plænen - buske og træer beskæres 
• Sti fra Bygaden til nr. 48 - slåning af vildtvoksende græs 
• Sti ind til plænen fra nr. 32 - græs på fliser fjernes 
• Vejen - trimning af vejtræer 
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• Vejen - trimning af bunddække under vejtræer 
• Vejen - oprensning af regnvandsbrønde 
• Vejen - brosten ved overgange ordnes for ukrudt og fejes 
• Skidthullet (tidligere) - klipning af hæk og andet der evt. trænger 
• Skidthullet (tidligere) - ukrudt fjernes samt fejning af vej 

3. Skidthul Der er ikke indkommet forslag til hvad arealet fremover kan anvendes til. 
Bestyrelsen anbefaler at området trimmes og sås til med frøblandinger.  
 
Området vil nok fremover kræve vedligeholdelse løbende hen over året. 
 
I forbindelse med havedagen skal der som minimum klippes hæk og 
buske der hælder ud over vej samt anden generel vedligeholdelse. 
 

4. Afslutning på 
fiberarbejde 

Bestyrelsen kan konstatere at fiberarbejdet er afsluttet og at vej samt 
fortov er efterladt tilfredsstillende. 
 

5. Snerydning Som tidligere år skal vi sikre snerydning af vejen. Der er varslet 
prisstigninger og foreningen afventer nyt tilbud. 
 

6. Eventuelt 1) Bjørn vil få bestilt skiltet ”Blind vej” så det kan blive sat op 
2) Poul-Erik har ordnet stien til Ravnholmvej med nye ærtesten – stor 

tak for det 
3) Det er ikke alle der har afhentet vin hos Bjørn i nr. 27, for 

græsslåning. Opfordring sendes ud via e-mail 
4) Bjørn vil som forsøg indkøbe tjære til brug for lapning af revner i 

vejen 
5) Årets vejfest var igen i år en stor succes med hyggeligt samvær. 

Stemningen var god, vejret var godt, der var slikposer til børnene 
samt grillede marshmallow. 
Stor tak til vores festudvalg der sørgede for rammerne til en hyggelig 
aften. 
 

Næste møde Dato for næste bestyrelsesmøde fastsættes senere. 
 

 
Ref.: TLA 


